
 

FAU LANDVIK SKOLE  
Foreldrerådets arbeidsutvalg 

 

Referat FAU-møte 7-2020/21 

Møtedato: Tirsdag 23. mars 2021 Møteleder: Barbro Johanne Svendsen 
Møtetid: Kl. 19.00 – 20.30 Referent: Barbro Johanne Svendsen/Gunnar Edvard 

N. Gundersen 

Møtested: Teams: 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-

join/19%3ameeting_NjkzNzNiYTItNjA4Ny

00MjI2LWJlY2ItNjE2MmE4NTE5Nzg0%4

0thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%

3a%2256c8e8d6-535c-459c-a7d3-

b0c676c78ec1%22%2c%22Oid%22%3a

%22092a49c9-3291-45d1-a871-

92b71731a1e3%22%7d  

Neste møte: Tirsdag 13. april 2021 kl. 19.00 – 20.30 

Tilstede: FAU: 1. trinn: Therese Rasmussen, Kåre Jonny Thygesen – 2. trinn: Barbro Johanne Svendsen, Elisabeth 

Rettedal – 3. trinn: Gunnar Edvard N. Gundersen, Inger Margrethe Braathu – 4. trinn: Dag Henning Johannessen 

– 5. trinn: Pål Thomassen – 6. trinn: Marianne Ås – 7. trinn: Sandra Bjerk. 

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, fagleder Hilde Igland, fagleder Frank Haukeland 

Forfall: Ingunn Sognnes Tveit (4. trinn), Anette G. Hodnebrug (5. trinn), Lisbeth Flaten (6. trinn), Jan Møretrø (7. trinn) 

Kopi til:   

Andre inviterte:  

 

 

SAK BESKRIVELSE REFERAT OPPFØLGNING 

FASTE PUNKTER: 

- Referat fra 

forrige møte 

- Gjennomgang og godkjenning av 

referat fra forrige møte 

(https://www.grimstad.kommune.no/_f/

p1/i4c2f0a3a-4143-4ff8-85d5-

4ab8e84dffb6/fau-landvik-skole-17-

02-21.pdf) 

- Godkjent  

- Oppsummering 

fra siste KFU-

møte 

- Barbro oppsummerer de viktigste 

punktene fra forrige KFU-møte. 

- KFU lager en positiv sak til GAT om innsats til 

ansatte på skolene i en krevende tid 

- Dialog om avvik i Grimstad skolen. Behov for 

opplæring og kultur for å melde inn. KFU 

vedtar at de skal ha avvik som fast punkt på 

sakslisten videre.  

 

- iPad - Oppdatering ved Frank og iPad-

gruppa 

- Henvendelse fra foreldre med ønske 

om felles kjøreregler/begrensninger 

av innhold: 

«Hei, det er henvendelse fra foreldre : 
"Lurte på om det burde tas opp 
grensesetting i FAU i forbindelse med 
barna våre og sosiale medier og 
youtubekanaler osv... dukker opp litt 
av hvert nå. 
Greit å ha noen "felles" kjøreregler, så 
ikkje noen foreldre blir de kjipe som 
alltid holder igjen." Vi er dog usikre på 
om dette er en sak for FAU. Jeg 
tenker at det heller er en sak for 
foresatte i klassen, selv om det gjelder 
mange foreldre.»  

- Det er ønskelig at iPad-gruppa fra FAU er 

synlige i foreldremøtene, særlig for nytt første 

trinn, for å vise at det er en engasjert 

foreldregruppe det går an å ta opp spørsmål 

med. 

- Landvik skole er eneste iPad-skole som 

bruker Showbie. De andre skolene bruker 

Teams – derfor finnes også Teams på 

iPadene til Landvik-elevene. Det er ønskelig 

å legge inn begrensninger på elevtilganger 

på Teams. 

- Det jobbes med en «VPN-løsning» som gjør 

at når elevene bruker sin iPad også hjemme 

vil de bli rutet via IKT-Agders vei ut på nettet. 

På den måten kan det også legges inn 

begrensninger på nettsider og også mulige 
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tidsbegrensninger. 

- FAU vurderer i neste møte muligheten for å 

arrangere seminar/kurs om 

nettvett/netthets/etc for foreldre til høsten. 

Fau kan ikke bestemme felles kjøreregler for 

foreldre mtp sosiale medier, men vi kan legge 

til rette for å øke kunnskap og legge til rette 

for den gode dialogen mellom skole-hjem, 

foreldre- foreldre og foreldre- barn når det 

kommer til bruk av sosiale medier. FAU 

ønsker å minne foreldre om at det er 

anbefalte aldersgrenser på sosiale medier. 

 

Barbro, Dag 

Henning og Gunnar 

Edvard forbereder 

sak til neste møte. 

- Trafikksikkerhet - Statusoppdatering - Det er flere utfordringer mtp endring av vei 

langs kirkegården. 

-   Fokuserer heller nå på å lage ferdig en 

parkeringsplass på andre siden av veien for 

skolen. 
-   Kjetil inviterer alle parter (Imås, Imenes, FAU 

og representanter fra teknisk etat i 

kommunen) til et dialogmøte på skolen for å 

snakke om mulige trafikksikkerhetstiltak før 

det skrives en saksfremstilling til politisk 

behandling.  
-   FAU sin uttalelse til kommunen bør ikke 

komme som en overraskelse på Imås og 

Imenes, men sikre at de er informert og at vi 

har vært i dialog om mulige tiltak. 

 

- Økonomi - Skolens ledelse orienterer om den 

økonomiske situasjonen ved skolen. 

- 781 000 i merforbruk ifølge rapport levert i 

går. 

- 40% pedagog stilling kuttet fra januar 

- 75%pedagogstilling avsluttet februar 

- 60% stilling som går ut i juni. (Disse har blitt 

avsluttet pga ansatte går av med pensjon o.l, 

men blir ikke satt inn nye) 

- 80% pedagog som har vært i permisjon 

slutter. Erstattes ikke. 

- 17 elever færre kommende høst utgjør 1,2 

mill mindre inntekt 

- Det er viktig å holde i gang støtteapparatet 

(sos lærer, spes ped, fagleder stilling) på 

skolen på tross av kutt. Ansatte må oppleve å 

ha en ledelse og komme til og som evner å 

bistå og avlaste i større saker. 

- Informasjon om merforbuk pga elever med 

spesielle behov. Oppbemanning på bakgrunn 

av dette er meldt videre og er nødvendig for å 

ivareta et trygt og godt skolemiljø. 

- Skolen har meldt inn til kommunalsjef at det 

vil være utfordrende å si hvor mye merforbruk 

Landvik vil ha videre. Det er en utfordring å 

drive en forsvarlig skole som ivaretar 

lovpålagte krav etter de økonomiske rammen 

som foreligger. 

 

- Saker fra 

skolens ledelse 

- Ved rektor Kjetil Glimsdal og fagleder 

Hilde Igland. 

- Suksess med “Grønn” dag. 

- Det er startet med rullering av uteområdene. 

- 7 trinn har ballbingen om morgenen. 

- Musikk ute i friminutt. Styrt av miljøarbeider 

mtp innhold i tekster. 

- Personalet har fått god opplæring i 

avvikssystem og er gode på å melde avvik på 

vegne av elevenes psykososiale miljø. 

Miljøarbeidere har fått avsatt tid hver 14 dag 

til å skrive inn da de har svært travle dager 

 



og ikke mulighet til det i sin vanlige jobb 

hverdag. Det er også viktig at brudd på 

personalet sitt arbeidsmiljø blir meldt inn som 

avvik og det har vært gjort en bevisstgjøring 

blandt personalet på dette. 

- Oppsummering 

fra forrige SU-

møte 

- Ikke aktuelt denne gangen   

INNMELDTE SAKER: 

Vedtektsendringer - Se tidligere tilsendt forslag til nye 

vedtekter. Vedtak må gjøres med 

kvalifisert flertall (2/3) 

- Overføres til neste møte.  

- Innspill fra 

klassene 

- Innmeldte saker fra klassene 

- Skjerm i spisepausen 

- Bekymring: Smittesituasjon og krø 

- Skjerm i spisepausen: Overføres til neste 

møte. 

- Smittesituasjonen og Kroppsøving: 

- Skolen følger til enhver tid gjeldende 

smittevernregler. Er det tvilstilfeller 

rådføres det med helsesykepleier, som 

også sitter i kommunens 

smittevernsteam. Det er ukentlig dialog 

med helsesykepleier om smittevern. 

- Det er godt samarbeid med Imås som har 

tatt bort gjenstander som er vanskelig å 

rengjøre, men som ellers jevnlig rengjør 

utstyr og overflater som benyttes av flere.  

 

- FAU-økonomi 

status 

- Dag Henning gir en kort statusrapport 

om FAUs økonomi. 

- FAU har solid og god økonomi, på tross av 

manglende inntekter i korona-tiden. Det 

påløper faste utgifter  

 

- 17. mai - Mulig å lage noe felles fra skolen som 

kan publiseres digitalt? Elevrådsleder 

og rektor? 

- Det er ønskelig med en verdig bekransning 

av minnesmerket ved kirka. Flere forslag ble 

diskutert. Bl.a. at rektor Kjetil og 

elevrådsleder Isak T. Klovland står for tale og 

bekransning. 

- Skolen ønsker, fremfor å lage noe digitalt 

med elevene, lage 17. mai opplevelse for og 

sammen med elevene, med muligheter for et 

slags smittevernet 17. mai tog onsdag før 17. 

mai. 

- Gunnar Edvard 

følger opp med 

Landvik 

menighet. 

- Kjetil snakker 

med 

elevrådsleder og 

gir oss 

tilbakemelding på 

om de kan bidra. 

- Skoleledelsen 

vurderer om det 

er mulig å lage 

en video/bilde 

kavalkade av det 

som arrangeres 

på en måte som 

ivaretar 

personvern og 

ulike individuelle 

reservasjoner. 

Eventuelt -    
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